

Meet & Match @ FH Kufstein

2023-04-06 - [Pressroom](#)

Career Fair at FH Kufstein

On Friday, the 24th of March 2023, a total of 781 alumni and students of all ages attended the career fair at FH Kufstein. There were 42 companies representing their philosophies and giving out information about what they do. As seen in the pictures, our stand caught the eyes of quite a lot of people. Some of them only wanted to know what our main mission is, but a lot of them were interested in the open job applications we have and in being a part of our company. After a long day of exchanging information, giving out cards and taking Polaroids, we left the career fair on a good note.

Karriere Messe an der FH Kufstein

Am Freitag, dem 24. März 2023, besuchten 781 Absolventen/-innen und Schüler/-innen die Karriere Messe der FH Kufstein. 42 Unternehmen repräsentierten ihre Unternehmensphilosophie und informierten die Besucher über ihre Aufgabengebiete. Wie auf den Bildern erkennbar, zog unser Stand recht viel Aufmerksamkeit auf sich. Manche wollten nur wissen, was unsere Hauptaufgabe bei Aqipa ist, aber einige waren auch an den offenen Job-Angeboten interessiert. Nach einem langen Tag voller Austausch und Polaroid Fotos, verließen wir die Karriere Messe mit einem guten Gefühl.







